
Protokół Nr XXIII/2016 
z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 23.06.2016 r. 

Przewodniczący obrad sesji - Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy - Pani Barbara 
Przybylik. 
Protokolant - insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy - Iwona Kazior. 
Miejsce odbycia sesji - Urząd Miasta i Gminy w Pilicy - sala narad (pokój nr 15). 

W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz. 1505 udział wzięło 15 radnych na ogólny 
stan Rady wynoszący 15 osób. 
Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta i Gminy - Pan Artur Janosik, 
- Sekretarz Miasta i Gminy - Pani Anna Kulczak, 
- Skarbnik Miasta i Gminy - Pan Andrzej Goncerz, 
- Komendant Powiatowy Policji w Zawierciu - mł.ins. Ryszard Skowroński, 
- Starszy Specjalista ds. ochrony środowiska w Instytucie Gospodarowania Odpadami 

Sp. z o.o. w Katowicach - Pani Marta Majka, 
- sołtysi i inni goście. 
Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2015 rok. 
5. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2015 rok. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pilica na lata 2016-2019 
z uwzględnieniem perspektywy na lata 2020-2023, 

b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 
budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2015 rok, 

c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu 
za 2015 rok, 

d) zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 
e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica, 
f) odwołania Skarbnika Miasta i Gminy. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski. 
9. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad 1. 
Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy - Pani Barbara Przybylik. 

Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła 
prawomocność obrad. Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji - zgodny 
z porządkiem zawartym w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski 
do porządku obrad. 
Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwał w sprawach: 
- udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Pilicy, 
- udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Wierzbicy, 



- udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 
oraz o wycofanie pkt „5" o treści „ Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie 
gminy Pilica za 2015 rok." 
Wyjaśnił, że powodem wprowadzenia projektów uchwał w sprawach dotacji są wnioski 
Zarządów OSP w Pilicy, Wierzbicy i Kleszczowie o udzielenie dotacji, natomiast „ Informację 
o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2015 rok" proponuje wykreślić, 
ponieważ Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu nie może 
uczestniczyć w dzisiejszym posiedzeniu i przedstawić informacji, którą złożył w formie 
pisemnej i którą radni otrzymali wraz z innymi materiałami na sesję. 
Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 
Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana 
Burmistrza. 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
celowej dla jednostki OSP w Pilicy został przyjęty jednogłośnie -15 radnych głosowało za. 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
celowej dla jednostki OSP w Wierzbicy został przyjęty jednogłośnie -15 radnych głosowało za. 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie został przyjęty jednogłośnie -15 radnych głosowało 
za. 
Wniosek o wykreślenie z porządku obrad „Informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej 
na terenie gminy Pilica za 2015 rok" został przyjęty jednogłośnie -15 radnych głosowało za. 
Porządek obrad sesji z przyjętymi zmianami przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2015 rok. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pilica na lata 2016-2019 
z uwzględnieniem perspektywy na lata 2020-2023, 

b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 
budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2015 rok, 

c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu 
za 2015 rok, 

d) zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 
e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica, 
f) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Pilicy, 
g) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Wierzbicy, 
h) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 
i) odwołania Skarbnika Miasta i Gminy. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad 2. 
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad 

poprzedniej sesji (Protokołu Nr XXII/2016 z dnia 27.05.2016 r.), który był wyłożony do wglądu 
w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 
Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad 3. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Pan Kazimierz Grzesiak zwrócił się z prośbą o podjęcie działania celem: 
- wykonania przepustu pod skrzyżowaniem drogi powiatowej z drogą wojewódzką 

w miejscowości Dzwono-Sierbowice, 
- wykonania przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej w Dzwono-Sierbowicach koło 

skrzyżowania z drogą powiatową 
- obcięcia gałęzi odrastających na wcześniej przyciętych konarach drzew przy drodze Biskupice 

„Polska" - Dzwonowice, • 
- wykonania asfaltowej nakładki na drodze w Sierbowicach na odcinku w lesie, 
- przebudowy odcinka drogi o długości ok. 800 m z Dzwonowic do Pilicy w rejonie 

niebezpiecznego zakrętu. 
Pan Tomasz Kwiecień poprosił o zebranie pobocza i wyczyszczenie rowu przy betonowej drodze 
w Dobrej Kolonii po lewej stronie od strony Dobrej oraz o spowodowanie wycięcia krzaków 
przy drodze powiatowej w Sławniowie na odcinku w pobliżu posesji Pana Wyrodka, ponieważ 
utrudniają widoczność. 
Pan Andrzej Grabowski ponowił interpelację z poprzedniej sesji w sprawie wstawienia ławki 
przy ul. Magdaleny M. Epstein w Pilicy. Poza tym zgłosił następujące sprawy: 
- w jezdni w rynku na wysokości szalet jest duża dziura, 
- kostka granitowa z płyty rynku „poniewiera się" luzem po płycie, 
- wstawić tablice ogłoszeniowe w Pilicy na osiedlu za „Mlekovitą" i w „Wilczych Dołach", 
- nagminnie zrywane są ogłoszenia ze słupów w rynku w Pilicy - prośba o sprawdzenie nagrań 

z monitoringu kto zrywa ogłoszenia. 
Następnie Pan Andrzej Grabowski zgłosił, że zwrócił się do niego obecny na dzisiejszej sesji 
Pan Kazimierz Guzik - mieszkaniec Pilicy, z prośbą o interwencję celem wyczyszczenia koryta 
rzeki na odcinku koło jego posesji, ponieważ jest zarośnięte i zamulone. Powiedział, że Pan 
Guzik zarzuca, że zamulanie koryta rzeki powodowane jest przez Stowarzyszenie Sportów 
Wodnych i Wędkarstwa, poprzez spuszczanie wody z podchowalnika. 
Pan Marcin Omyła zwrócił się z prośbą o podjęcie działań w celu wykonania rowów 
odwadniających przy drodze powiatowej na odcinku w miejscowości Kleszczowa, co nie zostało 
do tej pory zrealizowane. Poprosił również o połatanie dziur w drodze w miejscowości Cisowa 
na odcinku w „Starej Koloni". Ponadto zgłosił potrzebę zwiększenia odstrzału lisów, które 
w Kleszczowie w „Koloni Górnej" są plagą. 
Innych interpelacji nie zgłoszono. 

Ad 4. 
Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Ryszarda Skowrońskiego Komendanta Powiatowego 

Policji w Zawierciu o złożenie informacji na temat stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica 
za 2015 rok. 
Pan Komendant poinformował o zdarzeniach, które miały miejsce na terenie miasta i gminy 
Pilica w 2015 roku. Powiedział, między innymi, że dąży do tego, aby policjanci byli widoczni 
na ulicy. 
Pan Andrzej Grabowski zgłosił, że mieszkańcy Pilicy skarżą się na zakłócanie ciszy nocnej przez 
grupę młodych ludzi tzw. „ruchowców", którzy gromadzą się głównie w amfiteatrze 
naprzeciwko marketu „Biedronka", jeżdżą też samochodami z włączoną głośno muzyką. 
Pan Tomasz Karpała poprosił o częste patrole policyjne w okresie wakacji w miejscach, takich 
jak: „Lipie", Wzgórze Św.Piotra, teren nad zalewem, koło cmentarza, wiaty przy ścieżkach 
rowerowych, które to miejsca zostaną wskazane na jutrzejszym posiedzeniu komisji Rady 
z udziałem Pana Dzielnicowego. 
Pan Mieczysław Opiłka zwrócił się z prośbą aby policja zajęła się mieszkańcem Smolenia, który 
jest osobą chorą, niszczy cudze mienie, zakłóca spokój innym mieszkańcom. 
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Pan Komendant Powiatowy Policji wyjaśnił, że temat „ruchowców" nie jest mu znany - nie 
został zgłoszony, ale sprawdzi to zgłoszenie. Nadmienił, że informacje dla policji można 
przekazywać również przez Pana Burmistrza. Poprosił o przesłanie do Komisariatu wykazu 
miejsc uważanych za zagrożone. 
Wyjaśnił, że zakłócanie ciszy będzie wykroczeniem, jeżeli wpłynie wniosek 
od poszkodowanego. 
Pan Komendant Powiatowy Policji zaznaczył, że policja nasili działania w kierunku 
zapobiegania przestępczości. 
Rada przyjęła informację Pana Komendanta. 
Pan Burmistrz podziękował Panu Komendantowi za udział w sesji. 

Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu 
„Programu ochrony środowiska dla gminy Pilica na lata 2016 - 2019 z uwzględnieniem 
perspektywy na lata 2020- 2023". 
Pani Marta Majka z Instytutu Gospodarowania Odpadami, który opracował przedmiotowy 
Program wyjaśniła, że gminy zobowiązane są do sporządzania programów ochrony środowiska 
i ich aktualizacji co 4 lata w celu realizacji polityki ekologicznej państwa. Nadmieniła, 
że poprzedni Program uchwalony był w czerwcu 2012 r. i wymaga aktualizacji. Następnie 
przedstawiła projekt Programu ochrony środowiska dla gminy Pilica na lata 2016-2019 
z uwzględnieniem perspektywy na lata 2020- 2023", który stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Nie zgłoszono pytań ani uwag do powyższego Programu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu ochrony 
środowiska dla gminy Pilica na lata 2016 - 2019 z uwzględnieniem perspektywy na lata 
2020 - 2023" pod głosowanie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) - Uchwała 
Nr XXIII/168/2016. 

Ad 5b, c. 
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2015 rok. 
Sprawozdania i informację o stanie mienia komunalnego radni otrzymali we wcześniejszym 
terminie, były przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji problemowych Rady. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
za 2015 rok oraz sprawozdania finansowego. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2015 rok przedstawił Skarbnik 
Miasta i Gminy - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Następnie Pan Skarbnik przedstawił sprawozdanie finansowe, stanowiące załącznik 
do niniejszego protokołu. 
W dalszej kolejności Pan Skarbnik poinformował o stanie mienia komunalnego - wg informacji 
załączonej do niniejszego protokołu. 
Poinformował, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 9 czerwca br. pozytywnie 
zaopiniowała wykonanie budżetu i wystąpiła z wnioskiem do Rady o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi. 
Pan Skarbnik wyjaśnił również, że zarówno sprawozdanie z wykonania budżetu jak i wniosek 
w sprawie udzielenia absolutorium wymagają opinii RIO i oznajmił, że opinie RIO 
w powyższych sprawach są pozytywne. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Pan Kazimierz Grzesiak przedstawił opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Pilica 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok, wyrażoną Uchwałą Nr 4200/YII/73/2016 
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z dnia 19 kwietnia 2015 r. VII Składu Orzekającego RIO, a następnie wniosek Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi i opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji wyrażoną Uchwałą Nr 4200/VII/122/2016 
z dnia 14 czerwca 2016 r. VII Składu Orzekającego RIO. 
Obie opinie są pozytywne. Kserokopie ww. uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 
Pan Andrzej Grabowski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 
Miasta i Gminy Pilica za 2015 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2015 
rok pod głosowanie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest 
to Uchwała Nr XXIII/169/2016. 

Pan Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu za rok 2015. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu za rok 2015 pod głosowanie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest 
to Uchwała Nr XXIII/170/2016. 

Ad 5d. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji zmian w budżecie gminy 

na 2016 rok. 
Projekt uchwały w powyższej sprawie omówił Skarbnik Miasta i Gminy - Pan Andrzej Goncerz 
- zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwagi do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok została podjęta jednogłośnie 
-15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona jest Nr XXIII/171 /2016. 

Ad 5e. 
Pani Przewodnicząca podjęła sprawę, dotyczącą zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Pilica. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie, zawierający 
propozycję wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości oznaczonej nr 281/11 
o pow.0,0209 ha, położonej w Wierbce, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili pytań ani uwag do propozycji zbycia w formie przetargu przedmiotowej 
nieruchomości. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica pod głosowanie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest 

to Uchwała Nr XXIII/172/2016. 

Ad 5f,g,h. 
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy udzielenia dotacji celowych dla jednostek OSP 

w Pilicy, Wierzbicy i Kleszczowie, których Zarządy złożyły wnioski o dotacje. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Pilicy w wysokości 3.000 zł z przeznaczeniem 
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na rozpisanie, przeprowadzenie oraz zbiór dokumentów niezbędnych do przetargu na zakup 
ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Pilicy została podjęta 
jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXIII/173/2016. 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, dotyczący udzielenia dotacji 
celowej dla jednostki OSP w. Wierzbicy w kwocie 1.800 zł na dofinansowanie zakupu dwóch 
hełmów strażackich, prądownicy Turbo, ośmiu latarek i piły spalinowej, stanowiący załącznik 
do niniejszego protokołu. 
Nie zgłoszono pytań ani uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia powyższej dotacji pod 
głosowanie. 
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Wierzbicy została podjęta 
jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona jest Nr XXIII/174/2016. 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili pytań ani uwag do propozycji udzielenia jednostce OSP w Kleszczowie 
dotacji w wysokości 800 zł na sfinansowanie ubezpieczenia OC-NW samochodu pożarniczego 
marki Lublin. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie została podjęta 
jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXIII/175/2016. 

Ad 5i. 
Następnie Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Burmistrzowi celem przedstawienia 

projektu uchwały w sprawie odwołania skarbnika Miasta i Gminy w Pilicy. 
Pan Burmistrz poinformował, że 13 czerwca br. Pan Andrzej Goncerz - Skarbnik Miasta 
i Gminy złożył rezygnację z funkcji Skarbnika z przyczyn natury osobistej. 
Pan Burmistrz nadmienił, że powoływanie i odwoływani skarbnika gminy należy do wyłącznej 
właściwości rady gminy. 
Pan Andrzej Goncerz - Skarbnik Miasta i Gminy na własne życzenie opuścił salę obrad 
na czas podjęcia uchwały. 
Pan Andrzej Grabowski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
odwołania skarbnika Miasta i Gminy w Pilicy, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie odwołania skarbnika Miasta i Gminy w Pilicy została podjęta większością 
głosów - na 15 radnych 9 radnych głosowało za, 6 radnych wstrzymało się od głosu. Jest 
to Uchwała Nr XXIII/176/2016. 

Ad 6. 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza 

o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
W sprawie wykonania przepustu pod skrzyżowaniem drogi powiatowej z drogą wojewódzką 
w Dzwono-Sierbowicach i przejścia dla pieszych w pobliżu tego skrzyżowania Pan Burmistrz 
wyjaśnił, że wystąpi do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
Sprawę obcięcia odrostów z przyciętych wcześniej drzew przy drodze „Polska" - Dzwonowice 
Pan Burmistrz powiedział, że przekaże do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o realizację. 
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Jeżeli chodzi o odcinek drogi w lesie z Sierbowice w kierunku Pradeł Pan Burmistrz wyjaśnił, 
że Zarząd Dróg Wojewódzkich prawdopodobnie planuje przebudowę wskazanego odcinka drogi, 
ale wystąpi w tej sprawie. 
Odpowiadając na kolejne interpelacje, których załatwienie również należy do kompetencji 
Powiatowego Zarządu Dróg - tj. w sprawie przebudowy odcinka drogi z Dzwonowic do Pilicy, 
wycięcia krżaków przy drodze w Sławniowie na odcinku koło posesji Pana Wyrodka, Pan 
Burmistrz wyjaśnił, że zwróci się do Powiatowego Zarządu Dróg. 
W sprawie zebrania pobocza i wyczyszczenia rowu przy drodze betonowej w Dobrej Kolonii 
Pan Burmistrz odpowiedział, że w zależności od stanu własności drogi - jeżeli gminna zleci 
wykonanie, a jeżeli powiatowa przekaże do wykonania. 
W sprawie ustawienia ławki przy ul. Magdaleny M. Epstein w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, 
że sprawa zostanie załatwiona, jeżeli będzie odpowiednie miejsce i środki. 
Odnośnie dziury w drodze koło szalet w rynku, Pan Burmistrz powiedział, że zwróci się 
do Zarządu Dróg Wojewódzkich o załatanie dziury. 
W sprawie poniewierających się luzem kostek granitowych na płycie rynku w Pilicy, Pan 
Burmistrz wyjaśnił, że stan nawierzchni płyty rynku jest sprawdzany przez merytorycznych 
pracowników Urzędu i wszystkie usterki są zgłaszane do wykonawcy w ramach gwarancji. 
Jeśli chodzi o zrywanie ogłoszeń w rynku w Pilicy, Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli incydent 
będzie się powtarzał możliwe jest sprawdzenie nagrań z monitoringu w ratuszu do trzech 

tygodni wstecz. Powiedział, że sprawę zrywania ogłoszeń zgłosi Policji. 
Wyjaśnień w sprawie zarzutów zamulania koryta rzeki przy spuszczaniu wody 
z podchowalnika przez Stowarzyszenie Sportów Wodnych i Wędkarstwa udzielił Pan Andrzej 
Grabowski jako członek Stowarzyszenia. Powiedział, że zgłosił tę sprawę na posiedzeniu 
Zarządu Stowarzyszenia i uzyskał informację, że woda spuszczana jest z podchowalnika 
od wielu lat i nie powoduje zamulania koryta rzeki, które było czyszczone 2 lata temu. 
W sprawie wykonania rowów przy drodze w miejscowości Kleszczowa i połatania dziur 
w drodze w miejscowości Cisowa w „Starej Kolonii" Pan Burmistrz zobowiązał się wystąpić 
do zarządcy dróg tj. do Powiatowego Zarządu Dróg. 
Odnośnie zwiększenia odstrzału lisów Pan Burmistrz powiedział, że będzie interweniował 
w tej sprawie. 

Ad 7. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych wniosków. 

Pan Kazimierz Guzik mieszkaniec Pilicy zabrał głos w sprawie zamulania rzeki. Powiedział, 
że woda ze zbiornika spuszczana jest do rzeki i j ą zamula. Zaproponował wyczyścić koryto 
rzeki lub zrobić przepust, który skieruje wodę ze zbiornika do stawu. 
Pan Andrzej Grabowski jako członek Stowarzyszenia Sportów Wodnych i Wędkarstwa wyjaśnił, 
że podchowalniki są sztucznymi zbiornikami, które zostały wybudowane zgodnie z prawem, 
na podstawie pozwolenia i woda z nich spuszczana jest zgodnie z prawem. Powiedział, że zbyt 
niski poziom wody w rzece sprzyja rozwoju roślinności. 
Pan Arkadiusz Wieczorek, nadmieniwszy - że w lipcu kończy się okres ochronny dla bobrów, 
zwrócił się z prośbą o podjęcie działań celem ograniczenia szkód wyrządzanych przez bobry. 
Pani Zofia Michalik - sołtys wsi Sierbowice zgłosiła, że zakręt drogi w Sierbowicach jest 
niebezpieczny, miały tu miejsce liczne wypadki i kolizje. Poprosiła o poszerzenie i utwardzenie 
przedmiotowego odcinka drogi. 
Pan Burmistrz podziękował radnym za udzielenie absolutorium, a następnie Panu Andrzejowi 
Goncerzowi za pracę na stanowisku skarbnika. 
Pan Andrzej Goncerz podziękował radnym i sołtysom za współpracę. 
Innych spraw nie podjęto. 
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Ad 8. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała 

zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.1705. * 
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